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 Protokół z obrad 

XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

23 lutego 2022 roku o godzinie 14.00 w Sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

14 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Zagospodarowanie przestrzenne w gminie Miedzichowo. 

4. Informacja o stanie rolnictwa na terenie gminy Miedzichowo, możliwości rozwojowe 

(pozyskiwanie funduszy unijnych). 

5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miedzichowo w 2022 roku”. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXIX/274/2022 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 19 stycznia 2022r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w Uchwale Nr XXVIII/265/2021 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 28 

grudnia 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr  XXVII/255/2021 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 8  grudnia 2021 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu garażu przy ul. Parkowej 18 w Bolewicach. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

10.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

11. Bieżące sprawy Rady. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 
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14. Zakończenie. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych albo Pan Wójt ma inne propozycje, jeżeli chodzi 

o proponowany na dzisiaj porządek obrad. 

W związkiem z brakiem uwag do dzisiejszego porządku obrad Przewodniczący przystąpił do 

jego realizacji. 

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3. Zagospodarowanie przestrzenne w gminie Miedzichowo. 

 

Informację o zagospodarowaniu przestrzennym w gminie Miedzichowo w formie graficznej 

przedstawił Urbanista Bartosz Wiercioch, natomiast forma papierowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Radny R. Stasiak – stwierdził, że brak polityki przestrzennej to znaczy, że urbaniści w Polsce 

nie mają wiele do powiedzenia, deweloperzy ich przeskoczyli i robią co chcą. Te obszary, 

które zostały pokazane przez Pana urbanistę w Bolewicach, na Bolewicku, w innych 

miejscach to takie dość optymistyczne, bo są to obszary inwestycyjne i może to przynieść 

wymierne korzyści w przyszłości. 

 

Radny K. Kowalczyk – twierdzi, że tych ha w naszej gminie, to nie ma aż tak dużo, bo 

wystarczy tylko zminusować te ok 70% lasów, gdzie nie można palca wsadzić. 

Stwierdził, że słuchając niektórych ludzi, przekonał się, że bardzo często ktoś, kto kupił 

działkę, nie zagospodarował i teraz chce sprzedać, to ma problemy, to jest wina tego 

człowieka a nie urzędu gminy. 

Przeraziło go to w wypowiedzi Pana Urbanisty, że dużo mówi o turystyce, o ochronie 

środowiska, a bardzo mało o biznesie, na który musimy pracować, żeby utrzymać tę gminę i 

zakazami i nakazami nie zdobędziemy na to pieniędzy. Bum na działki już się kończy. 

Uważa, że powinniśmy pozwolić się pobudować na działkach 1-2 hektarowych, które gdzieś 

tam w lasach pozostały i pozwolić robić działalność. Również dzięki temu, że blisko nas 

przebiega autostrada, ten ruch inwestycyjny jest troszkę większy, ale do tego potrzebni są 

ludzie, bo nie wszystkie czynności w fabryce wykona robot, a żeby byli ludzie, to muszą oni 

gdzieś mieszkać. 

 

Radny P. Tramowski – powiedział, że zgłaszają się do niego mieszkańcy gminy 

Miedzichowo, gdzie dostają odmowy o ustalenie warunków zabudowy. I nie chodzi tu o 

wielkie podziały na działki i robienie interesów, ale o to, że niektóre domy nie mogą zostać 

wybudowane w niektórych miejscach. A specyfika gminy jest taka, że mamy mało 

mieszkańców i byśmy chcieli ich tutaj zatrzymać. Czasem dziwi go, że domek turystyczny do 

35 m2 nie może zostać pobudowany, ponieważ przy drodze publicznej nie ma nowego 
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budynku. Dom mieszkalny, młodzi ludzie chcą się budować, też nie ma odniesienia do 

czegoś, chociaż spełniają inne warunki. Prosiłby, aby szukać jakichś rozwiązań, jeżeli nie jest 

to uciążliwe dla środowiska, żeby tym ludziom młodym i tym, którzy chcą tutaj postawić 

domy, czy turystyczne czy mieszkalne, żeby jednak im to ułatwić. 

 

Kierownik RIOŚ B. Wajman – wrócił temat z zagospodarowaniem przestrzennym i planem 

miejscowym, który gdzieś został zapomniany. Chodzi o teren w miejscowości Grudna. Są tam 

cztery działki prywatne, położone na początku miejscowości Grudna od strony Grońska po 

lewej stronie. Tam było założenie, że mają być to plany miejscowe z przeznaczeniem na 

zabudowę mieszkaniową, rekreacyjną, te tereny są terenami rolniczymi. Przepisy w 

międzyczasie się zmieniły i na wiosnę w 2018 roku powstał nasz bilans urbanistyczny, który 

zakłada, że zmienić studium pod zabudowę mieszkaniową już nie można, ponieważ związane 

jest to z nadwyżką tych terenów, które już w tym momencie posiadamy. Dlatego w grę 

wchodzi tylko i wyłącznie zabudowa rekreacyjna. 

Teraz pytanie do Państwa Radnych, czy idziemy w tym kierunku i podejmujemy dalsze kroki 

związane z planem miejscowym dla tych działek, czy zostawiamy takimi jak są do tej pory? 

Pojawił się inwestor, który o to wnioskował i musimy wiedzieć jak z nim rozmawiać. 

 

Radny G. Szarłata – zna te tereny bo jest z Grudnej i tam są gleby bardzo niskiej klasy i 

obawia się, że jakakolwiek inwestycja rolnicza nie ma tu sensu. 

 

Radny P. Tramowski – popiera przedmówcę, gdyż na tej klasie ziemi nic nie urośnie, a jeżeli 

pojawił się inwestor, który akceptuje zabudowę rekreacyjną, to jego zdaniem powinniśmy 

kontynuować temat. 

 

Randy K. Kowalczyk – uważa, że jak już, to żeby te domki, które mają być postawione, aby 

były schludne a nie jakieś tam prowizorki czy wagony kolejowe. 

 

Wójt – uważa, że pójdzie to potem w sposób niekontrolowany i żebyśmy nie zaburzyli sobie 

całego krajobrazu. Oczywiści jest blisko lasu, ale nie ma wody, a jak to już pójdzie to tego nie 

powstrzymamy. 

 

Urbanista – też ma pewne obawy z tym związane, ponieważ zabudowy mieszkaniowej 

studium nie da się przewidzieć. Znając ten teren, zadaję sobie pytanie, czy faktycznie on jest 

taki atrakcyjny pod względem uprawiania rekreacji i czy pod tym płaszczykiem de facto nie 

kryją się budynki mieszkalne, które nie będą takiej funkcji pełniły ale nimi będą. Może 

również tu się rodzić konflikt pomiędzy rolnikami a rekreacją. Wydaje się, że gdyby chcieć 

coś tutaj zmieniać zrobić to na obszarze takim, żeby tą działkę 316/2 połączyć z tymi 

wszystkimi działkami rolnymi, które są z lewej strony, doklejając jakby ten teren, który ma 

się zmienić do istniejącej zabudowy w Grudnej, tak żebyśmy nie mieli takiego przekładańca, 

rola, zabudowa, rola, zabudowa, bo potem będzie ten obrazek jak z tym kombajnem. 

 

Radny P. Tramowski – uważa, że za szybko chyba wyrwał się z tą swoją deklaracją i zgadza 

się z Panem Urbanistą i trzeba się zastanowić, bo będziemy mieli problemy typu: że obornik 

śmierdzi, chlewnia, że psy szczekają…więc cofa swoje poprzednie zdanie. 
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W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 

następnego, na prośbę Kierownik GOPS Hanny Kaczmarek najpierw zrealizował punkt 5 

porządku obrad, tj: Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia 

Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022, a następnie przeszedł do 

punktu 4, tj. Informacji o stanie rolnictwa. Przewodniczący zmianę kolejności tych dwóch 

punktów przyjął poprzez aklamację, gdyż uznał, że to zmiana czysto techniczna. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Kierownik GOPS Hannę Kaczmarek: 

 

Przedstawiam Program "Korpus Wsparcia Seniorów", który jest odpowiedzią na zmiany 

demograficzne zachodzące w Polsce. Jest on elementem polityki społecznej Państwa w 

kierunku poprawy jakości życia seniorów. Program ma na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

funkcjonowania seniora w miejscu zamieszkania i jest on skierowany dla seniorów w wieku 

sześćdziesiąt pięć plus. Ale to dotyczy seniorów nie wszystkich, tylko osoby 

niepełnosprawne, schorowane, wymagające monitorowania sytuacji zdrowotnej w 

codziennym funkcjonowaniu. Program polega na tym, że gmina zakupuje opaski 

bezpieczeństwa oraz system obsługi tego programu. Zasadnym jest podjęcie programu 

osłonowego ustawą rady gminy, ażeby gmina Miedzichowo mogła przystąpić do realizacji 

tego programu. 

 
Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Przewodniczący Komisji P. Tramowski powiedział, że wszystkie projekty uchwał 

przedstawione na posiedzeniu komisji procedowane na dzisiejszej sesji zostały zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXX/278/2022 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 5. Informacja o stanie rolnictwa na terenie gminy Miedzichowo, możliwości 

rozwojowe (pozyskiwanie funduszy unijnych). 

 

Informację o stanie rolnictwa na terenie gminy Miedzichowo w formie graficznej przedstawił 

Radny Przemysław Tramowski, natomiast forma papierowa stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miedzichowo w 2022 roku”. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman: 

 

Corocznie Rada Gminy zobowiązana jest do tego, aby taki program przyjąć. My też taki 

projekt przedkładamy, jeżeli chodzi o zapisy i regulacje, które znajdują się w tym 

dokumencie, są one właściwie niezmienne od ostatniego roku. Dotyczą one głównie 
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obowiązków, jakie spoczywają na gminie, więc między innymi to żebyśmy to mieli 

zapewnione schronisko dla bezdomnych zwierząt. Taką umowę mieliśmy i mamy podpisaną 

na rok bieżący ze schroniskiem w Posadówku, jak też mamy zapewnioną opiekę 

weterynaryjną w przypadku zdarzeń losowych z udziałem zwierząt. Chodzi o jakieś zdarzenia 

losowe, komunikacyjne na drogach. Taką umowę mamy podpisaną z weterynarzem z Trzcielu 

Bobkiem. Również zapewniamy sterylizację czy też kastrację zwierząt, jeżeli ktoś uzna się za 

opiekuna społecznego kota bądź też przygarnie bezpańskie zwierzę, ale musi to być 

zgłoszone, udokumentowane. Także to są takie główne problemy i tematy, które się w tym 

programie znajdują. Projekt też był pozytywnie zaopiniowany przez instytucję zgodnie z 

ustawą, głównie weterynaria nowotomyska, koła łowieckie, jak też organizacje społeczne, 

które w statucie mają ochronę zwierząt. 
 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 14 głosami „za” przy jednym głosie „wstrzymuję się” i zarejestrowana pod Nr 

XXX/279/2022 – załącznik nr 5. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXIX/274/2022 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 19 

stycznia 2022r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr 

XXVIII/265/2021 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 28 grudnia 2021 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr  XXVII/255/2021 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 8  grudnia 2021 

roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 

Przewodniczący przeczytał uzasadnienie do projektu tej uchwały i zapytał, czy są jakieś 

pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXX/280/2022 – załącznik nr 6. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu garażu przy ul. Parkowej 18 w 

Bolewicach. 

 

Przewodniczący powiedział, że corocznie Rada podejmują tą uchwałę i zapytał czy ktoś ma 

pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXX/281/2022 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

Jeśli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej to dokonuję zwiększenia w 

pozycji dochody zwiększając o kwotę 435.278,00 zł i po zmianie dochody planowane w 
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budżecie w roku 2022 będą stanowiły kwotę 25.430.811,00 zł, w tym dochody bieżące 

zostały zwiększone o kwotę 328.797,00 zł i stanowić w budżecie będą kwotę 20.956.862,00 

zł, natomiast dochody majątkowe zwiększono o kwotę 106.481,00 zł i stanowią w budżecie 

kwotę 4.927.011,00 zł, jednocześnie po stronie wydatków zostały zwiększone wydatki o 

kwotę 1.272.066,48 zł i stanowić będą kwotę 27.977.103,56 zł. Wydatki bieżące zwiększone 

o kwotę 290.866,48 zł i stanowić będą kwotę 20.862.063,67 zł, natomiast wydatki majątkowe 

zwiększono o kwotę 981.200,00 zł do kwoty 7.115.039,89 zł. Wprowadzone nowe zadania 

majątkowe, jakim są: realizacja projektu grantowego „Cyfrowa gmina” w kwocie 90.000,00 

zł, opracowanie dokumentacji na termomodernizację szkoły podstawowej w Miedzichowie to 

26.000,00 zł i rozbudowa i modernizacja świetlicy wiejskiej w Lewiczynku trzeci etap 

43.000,00 zł. W wyniku wprowadzonych zmian po stronie dochodów i wydatków, deficyt 

budżetu uległ zwiększeniu i stanowi kwotę 2.093.230,56 zł, który planuje się sfinansować z 

wolnych środków z rozliczenia roku 2020. Tak się przedstawia zmiana w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 
 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXX/282/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 

 

Jak już Państwu wspominałam na komisjach i tutaj przedstawiając zwiększenia budżetu po 

stronie dochodów i wydatków te kwoty, przedstawię, z czego wynikają po stronie dochodów. 

Tak jak wspomniałam w dziale 750 Administracja dokonano zwiększenia dochodów o kwotę 

233.481,00 zł, jest to dotacja ze Starostwa Powiatowego na zadanie zrealizowane przez gminę 

w roku 2021 kwota 16.481,00 zł, środki z Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na serwer 

dla urzędu gminy 100.000,00 zł, środki na wsparcie dla dzieci i wnuków byłych pracowników 

pgr na zakup sprzętu komputerowego kwota 101.000,00 zł, przekazane przez OSP 

Miedzichowo środki na zakup samochodu strażackiego w kwocie 10.000,00 zł, środki 

otrzymane na organizację gali przedsiębiorców 6.000,00 zł. Dostaliśmy zwiększenie 

subwencji oświatowej w wyniku zatwierdzenia budżetu państwa, to jest kwota 200.227,00 zł. 

Ochrona zdrowia dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 1.570,00 zł, są to środki 

na organizację transportu do punktu szczepień przeciwko koronawirusowi. 

Po stronie wydatków w dziale 600 Transport dokonujemy zwiększenia wydatków o kwotę 

321.900,00 zł, są to środki na bieżące utrzymanie dróg gminnych w kwocie 100.000,00 zł, 

przebudowa dróg gminnych Miedzichowo - Łęczno - Toczeń zaplanowane środki 125.000,00 

zł jako udział własny w realizacji tego projektu i opracowanie dokumentacji 36.900,00 zł. I w 

administracji jak już wspomniałam, zwiększam o kwotę 126.000,00 zł przeznaczając: na 

zwiększone wydatki obsługi prawnej oraz przeglądy platformy dla osób niepełnosprawnych 

20.000,00 zł i kwota 100.000,00 zł przeznaczone na wymianę serwera w urzędzie gminy w 

ramach projektu oraz na promocję przeznacza się kwotę 6.000,00 zł. W dziale 754 

bezpieczeństwo dokonano zwiększenia o kwotę 20.000,00 zł na pełne zabezpieczenie 

środków na zakup samochodu strażackiego. W dziale 801 zabezpieczamy środki na 

opracowanie dokumentacji termomodernizacji budynku szkoły podstawowej w 

Miedzichowie, to jest kwota 26.000,00 zł, na realizację projektu „Laboratoria przyszłości” to 

jest kwota nie wykorzystana w roku 2021 600,00 zł, dział 851 dokonuje zwiększenia planu o 

8.266,48 zł na wydatki gminnej Komisji rozwiązywania problemów alkoholowych zgodnie z 

ustawą środki niewykorzystane w roku 2021 należy zwiększyć działalność tej Komisji to jest 
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kwota 6.690,00 zł i koszty transportu osób niepełnosprawnych do punktów szczepień to 

kwota 1.576,48 zł. W dziale 853 pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa 

się plan wydatków o kwotę 101.000,00 zł to jest na realizację programu zakupów 

komputerów dla dzieci i wnuków rodzin popegeerowskich. W 921 Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 718.300,00 zł z 

przeznaczeniem na remont świetlicy w Bolewicach 35.000,00 zł, na realizację zadania 

przebudowa i rozbudowa świetlicy Jabłonka Stara to jest 640.300,00 zł. Wiemy, że uchwałą 

styczniową wprowadziliśmy już na te zadanie kwotę 300.000,00 zł. Realizacja tego zadania 

opiewać będzie kwotą około 940.300,00 zł to wynika z kwot jakie mamy w przedwstępnym 

kosztorysie, które umożliwią nam przeprowadzenie przetargu na realizację tego zadania. 

Rozbudowa i modernizacja świetlicy wiejskiej w Lewiczynku trzeci etap 43.000,00 zł. W 

dziale Kultura fizyczna dokonując zwiększenia wydatków o kwotę 10.000,00 zł 

przeznaczając na doposażenie pawilonu na boisku w Bolewicach 3.000,00 zł i koszty 

inwentaryzacji prac powykonawczych na boisku w Bolewicach o kwotę 7.000,00 zł. Tak się 

przedstawia projekt zmiany budżetu. 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 14 głosami „za” i zarejestrowana pod  Nr XXX/283/2022 – załącznik nr 9. 

 

Ad. 11. Bieżące sprawy rady. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu przeszedł do przygotowanego przez 

Radnego P. Tramowskiego stanowiska w sprawie zniesienia strefy czerwonej ASF. 

W związku z tym, że wcześniej wszyscy radni otrzymali to stanowisko do wglądu, 

Przewodniczący nie odczytywał go tylko zapytał, kto z Państwa radnych jest za podjęciem 

tego stanowiska w treści zaproponowanej przez Pana P. Tramowskiego? 

 

Stwierdził, że stanowisko zostało podjęte jednogłośnie 14 głosami za i zostanie przesłane do 

Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii w Poznaniu. 

 

Ad.12. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt – przedstawił informacje odnośnie sytuacji w naszej gminie po ostatnich wichurach, 

głównie odnośnie przerw w dostawie energii elektrycznej. Poinformował również, że planuje 

zorganizować spotkanie z Nadleśnictwem, Strażą Pożarną i gminą, aby w takich sytuacjach 

współpracowali i wspólnie działali. 

Druga kwestia przebudowy Sali OSP w Miedzichowie, był projektant i ma przygotować dwa 

projekty uwzględniając windę dla niepełnosprawnych. Trzeba również zdawać sobie sprawę z 

tego, że cała przebudowa będzie trochę trwała – 2, 3 lata. Niezależnie od tego jest planowane 

odświeżenie tej sali i zabezpieczenie murów przed wilgocią. 

Powiedział również, że należałoby się poważnie zastanowić nad zabezpieczeniem, szukaniem 

środków na to, żeby przygotować miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego dla 

tych terenów inwestycyjnych wzdłuż tej naszej „dwójki”. Z tego w perspektywie będą 

pieniądze. 

 

Radny R. Stasiak -  odnośnie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, uważa, 

że jak to zrobimy, to będzie sukces. 
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Radny P. Tramowski – podziękowanie dla Kierownika GZK za sprawne usunięcie awarii i 

prośba na przyszłość o informację do niego lub do sołtysa odnośnie czasu usunięcia awarii w 

miarę możliwości. Zapytał również, czy na terenie Miedzichowa można by zrobić punkt 

dostępu do wody, aby w razie takiej awarii mieszkańcy mogliby sobie tą wodę nabrać. 

Kolejna sprawa, na ul. Poznańskiej w Miedzichowie obniżyły się dwie studzienki, prośba aby 

przekazać to Starostwu Powiatowemu. 

Następne pytania to jak wygląda sprawa z byłą restauracją i sprawa ścieżki rowerowej? 

 

Wójt – powiedział, że jeżeli chodzi o restaurację, to są cały czas w kontakcie, ale to będzie 

trudne, ponieważ tam są jeszcze inne osoby prywatne zainteresowane, które chcą przejąć to i 

odzyskać pieniądze. 

Jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową to cały czas trwają działania projektowe i ma nadzieję, że w 

tym roku to ruszy. 

 

Radny R. Poturnicki – strażacy zgłosili, że chcieliby mieć na strażnicy Internet. Druga rzecz, 

ściana od narożnika, niedługo się zawali – należy to zabezpieczyć. Kolejna sprawa wiata nad 

zalewem, chcieliby tam jeszcze wodę i prąd. Następie, kanalizacja, którą ma ciągnąć Dino do 

Bolewicka, ma nadzieję, że Bolewicko się podłączy, będą o wiele mniejsze koszty. Na koniec 

poprosił, aby nie stawiać samochodów na wyjeździe samochodu strażackiego, bo w razie 

alarmu będzie problem. 

 

Radna K. Drążek – ruch w kierunku miejscowości Pąchy bardzo się wzmożył, w związku ze 

sprzedażą tamtejszych działek, pogoda jest jaka jest, ciężki sprzęt zaczyna tam wjeżdżać 

między tymi dwoma budynkami i ostatnio miała miejsce taka sytuacja, że wyjeżdżała z Pąch 

wywrotka i uszkodziła sąsiadowi dom. Prośba aby zgłosić ten problem do Starostwa. 

 

B. Wajman – twierdzi, że to do Starostwa było zgłoszone i w zeszłym tygodniu byli tam 

przedstawiciele Starostwa i stwierdzili, że droga nie jest jeszcze taka zła, aby jakieś nagłe 

działania podejmować. Jednak na pewno mają to na uwadze i jeżeli jeszcze dołożymy im te 

zniszczenia to na pewno skłonimy ich do bardziej konkretnych działań. 

 

Radna B. Matys – powiedziała, że mieszkańcy ulicy Sadowej proszą o założenie lustra, gdyż 

samochody wyjeżdżający z ulicy Sportowej bardzo ograniczają widoczność samochodom 

wyjeżdżającym z ulicy Sadowej.  

 

Radny R. Stasiak - 

1. Strażacy z Bolewic pytają czy ten średni samochód, który mogą dostać z Nowego Tomyśla 

będzie z wyposażeniem czy nie. 

2. Osoby z Osiedla Leśnego zgłaszają, że przydałaby się lampa koło Nadleśnictwa, tam gdzie 

są siodełka i można sobie rekreacyjnie usiąść. 

3. W miejscu gdzie zjeżdża się ulica Nowa z ulicą Szkolną zrobiło się zapadnięcie drogi, w 

którym zbiera się woda. 

4. Sprawa drogi krajowej, o które dyskutowali z GDDKiA – jak sprawa wygląda? 

5. Na Osiedlu Leśnym koło Pana Szawali znajduje się duża lipa i boi się, że zawali się na jego 

dom. Prośba o sprawdzenie do kogo te drzewo należy czy do Nadleśnictwa czy do gminy? 
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6. Prośba, aby materiały na sesję przesyłać drogę e-mailową, aby nie było niepotrzebnej sterty 

papierów. 

7. Fruwające śmieci po polach przed laskiem Grońskim.  

8. Sprawa wyłączeń prądu, czy można zrobić taki manewr, żeby podłączyć się również pod 

Szamotuły, aby gdy nie ma prądu w naszym rejonie, ciągnąć stamtąd.  

9. Coraz większe dziury na Osiedlu Leśnym. 

10. W razie wojny na Ukrainie, czy była prośba od władz centralnych do urzędu gminy, aby 

przyjmować uchodźców? 

 

Wójt – jeżeli chodzi o samochód strażacki, to OSP Bolewice dostanie go pod warunkiem, że 

PSP w Nowym Tomyślu dostanie nowy i strażacy o tym wiedzą. 

Jeśli chodzi o sytuację na Ukrainie, to tak wysłaliśmy informację i wskazaliśmy miejsca, do 

których moglibyśmy przyjąć ewentualnie uchodźców. To jest schronisko w Bolewicku, sale 

wiejskie, sale sportowe w szkołach. 

Jeżeli chodzi o działania związane z „krajówką” to to się nie zmieni do momentu rozpoczęcia 

inwestycji ścieżki pieszo-rowerowej, bo z tym wszystko jest związane. 

Jeżeli chodzi o dziury na Osiedlu Leśnym, to w marcu będzie ogłaszany przetarg na budowle 

drogowe na tym osiedlu, więc warto poczekać te 2-3 miesiące, a te pieniądze przeznaczyć na 

inne dziury. Te sto metrów drogi na Osiedlu Leśnym, które należy do Nadleśnictwa nie 

będzie realizowane, ze względu na brak gwarancji, że tą drogę dostaniemy i przejmiemy. Póki 

nie jesteśmy właścicielami nie możemy nic tam robić. Robimy wszystko, aby jak najszybciej 

doszło do zamiany tych dróg z Nadleśnictwem. 

 

Kierownik GZK Daniel Gajewski – powiedział, że jeżeli wie, że jest awaria wodociągu, to 

stara się przekazywać na bieżąco informacje, jaki będzie przewidywany czas usunięcia awarii. 

Jeżeli chodzi o punkt czerpania wody w Miedzichowie, to uważa, że nie ma takiej potrzeby, 

gdyż te awarie są tak rzadkie, a gdyby doszło do poważniejszej awarii to dostarczą wodę 

mieszkańcom cysterną, którą zakład komunalny posiada. 

  

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.14. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 17.13. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

         /-/ Tadeusz Kolecki 

 


